



## تأمين الخدم

### Domestic Helper Insurance

شركة وثاق للتأمين التكافلي ش.م.ك. (مقفلة)  
Wethaq Takaful Insurance Company K.S.C. (Closed)



1-866662  
www.wethaq.com

#### الفروع

السرنيسي  
الشرق - شارع خالد بن الوليد - برج المدينة  
هاتف: 1866662 - فاكس: 22491280

الشويخ الصناعية  
شركة وارد للاجارة والتمويل - الدائري الرابع  
هاتف: 22324535 - فاكس: 24822453

الري  
معرض أوتوسيتي - شارع الغزالي  
هاتف: 22324791 - فاكس: 22324792

جمعية المهندسين الكويتية  
هاتف: 97219263

#### Branches

Head Office  
Sharq - Khaled Bin Al Waleed St., City Tower  
Telephone: 1866662 - Fax: 22491280

Shuwaikh Industrial Area  
Wared Lease and Finance Co. - Fourth Ring Road  
Telephone: 22324535 - Fax: 24822453

Al Rai  
Autociti Showroom - Al Ghazali Street  
Telephone: 22324791 - Fax: 22324792

Kuwait Society of Engineers  
Telephone: 97219263



التكافل لتأمين كافة المخاطر..  
Synergy .. to insure risks free



ص.ب: 371 الصفاة 13004 الكويت  
P.O. Box 371 Safat, 13004 Kuwait

## Domestic Helper Insurance

Today may not devoid of any house in Kuwait from the Domestic Helper or more until their numbers become a financial burden from one of several aspects of their risks of deaths and injuries. Therefore Wethaq Takaful Insurance Company felt the need to find a secure compliant with Islamic Sharia-approved body of opinion and legitimate oversight of insurance provides protection for mobilized enough to bear those costs that might occur to him until the occurrence of an accident causing disability or death of the Domestic Helper.

### The Sum Insured and Insurance Coverage:

This covers the personal accident that may be suffered by the Domestic Helper and the insurance coverage extended to include all the nations of the world in the ceilings of up to KD 1000, and guaranteed insurance covered by the policy include all Domestic Helpers.. males and females aged 20 up to 55 years , as per listed ..

1. Death 100% of capital sum insured.
2. Permanent & Total Disability : Percentage of disability scale
3. Permanent & Partial Disability: Percentage of disability scale
4. Medical Expenses : KD 250/-
5. Repatriation Cost : KD 500/-

### Insurance Contribution :

The contributor is the employee sponsor while the insurance beneficiary will be for the legal Heirs of the person assured (Domestic Helper ), the contribution fees are as follows ...

- KD 10 + KD 1,500 (issuing fees) ( under age 45 )  
KD 20 + KD 1,500 (issuing fees) ( above age 45 )  
Groups shall maintain special rates.

### Period of Insurance Coverage:

Contribution period begins and ends according to the dates set forth in the Contribution Request Form.. and usually not less than one year.

## تأمين الخدم :

قد لا يخلو اليوم أي منزل في الكويت من خادم أو أكثر حتى أصبحت أعدادهم تشكل عبئاً مالياً من نواحي عدة أحداها المخاطر المحدقة بهم من وفاة وإصابات . لذا ارتأت شركة وثاق للتأمين التكافلي إلى ضرورة إيجاد تأمين متوافق مع أحكام الشريعة الإسلامية معتمد من هيئتها للفتوى و الرقابة الشرعية يوفر الحماية التأمينية للكفيل في تحمل عبأ تلك التكاليف التي قد تقع على عاتقه حين وقوع أي حادث يتسبب في عجز أو وفاة الخادم .

### مبلغ التأمين و التغطية التأمينية.

يغطي هذا التأمين الحوادث الشخصية التي قد يتعرض لها الخادم و يمتد نطاق التغطية التأمينية ليشمل كل دول العالم في حدود قصوى تصل الى 1000 دينار كويتي ، و التغطيات التأمينية التي تكفلها الوثيقة تشمل جميع الخدم من الذكور و الإناث من سن 20 عام حتى 55 عام ، وهي ..

1. حالات الوفاة : 100% من مبلغ التأمين
2. العجز الدائم التام : حسب نسبة العجز
3. العجز الجزئي التام : حسب نسبة العجز
4. المصاريف الصحية :-/250 دك
5. إعادة الجثمان :-/500 دك

### اشترك التأمين:

المشترك هو كفيل الخادم أما المستفيد فهم ورثة الخادم ، و يتم تحديد قيمة الاشتراك كالتالي ..

- 10/- دك + رسوم الإصدار 1.500 دك ( تحت سن 45 سنة )  
20/- دك + رسوم الإصدار 1.500 دك ( فوق سن 45 سنة )  
ستحسب أسعار خاصة للمجموعات

### مدة التغطية التأمينية :

تبدأ فترة الاشتراك و تنتهي طبقاً للتواريخ المبينة في طلب الاشتراك . وعادة لا يقل الاشتراك عن سنة .

### هام...

يلقى كل طلب تأمين في شركة وثاق للتأمين التكافلي ما يستحقه من العناية والدراسة والتقييم من قبل موظفين أكفاء، وبالتالي فإن الأسعار التي تعرضها الشركة تكون مدروسة ومناسبة تماماً مع الحجم الحقيقي للخطر القائم.

### Important

Wethaq Takaful Insurance Company gives the genuine care in studying and assessing each insurance application. This procedure is performed by qualified employees, consequently the prices offered by the company are completely studied and appropriate with the real volume of the standing risk.